

برنامج تنسيق الصحة متعدّد الثقافات

برنامج تنسيق الرعاية الصحية للقادمين من خلفيات متعدّدة الثقافات ولديهم احتياجات معقّدة في مجال الصحة والعافية

مكان الخدمة؟

ستتحدث الممرضة إليك حول المكان الذي تريد الحصول على الدعم والمساندة

الإحالات

فتش عن [استمارة الإحالة](#) وأرسلها بالبريد الإلكتروني mmhcp@mater.org.au أو اتصل هاتفياً بالرقم 07 3163 4000 (اطلب مترجم فوري إذا كنت بحاجة لذلك) على الدعم والمساندة

اطّلع على المزيد

بريد الكتروني: mmhcp@mater.org.au
هاتف: 07 3163 4000

www.mater.org.au/health/services/refugee-health/multicultural-health-coordination-program

امسح رمز الاستجابة الضوئي السريع أدناه:



أهداف البرنامج

- تعرّف على المزيد عن صحتك وعافيتك
- حصولك على الدعم والمساندة من أجل الوصول إلى الخدمات التي تحتاج إليها لتحسين صحتك

لمن هذا البرنامج

- سكان بريزبن، لوجان وايسويتش سيتي
- القادمون من خلفيات متعدّدة الثقافات
- لديهم احتياجات صحية واجتماعية معقّدة
- كافة المجموعات العمرية
- كل الذين يقيمون إقامة دائمة ومن بحوزتهم تأشيرات أخرى (باستثناء من هم في المعتقل)

الأنشطة

- تقييم احتياجاتك الصحية
- التثقيف الصحي حول الأحوال الصحية والأدوية والأنظمة الصحية
- المساعدة في الإحالة إلى خدمات أخرى (كالاسكان، خدمات التوظيف، الدعم المالي، الأطباء العموميون والأطباء المتخصصين)
- سيواكبك البرنامج وعائلتك وفق الحاجة والضرورة
- إن البرنامج مجاني

Multicultural Health Coordination Program

A health care coordination program for people from multicultural backgrounds with complex health and wellbeing needs

Program Aims

- Learn more about your health and wellbeing
- Get support to access services you need to improve your health

Who is the program for?

- People living in Brisbane, Logan and Ipswich City
- from a multicultural background
- complex health and social needs
- all age groups
- permanent residents and any other visa holder (except people in detention)

Activities

- Assessment of your health needs
- Health education on health conditions, medications, and health systems
- Help with referral to other services (Eg: housing, employment services, financial support, GPs and medical specialists)
- The program will work with your family and carers as needed.
- The program is free

Where is the service?

The nurse will talk to you about where you would like to receive support

Referrals

Fill out the [referral form](#) and email mmhcp@mater.org.au or phone: 07 3163 4000 (ask for an interpreter if you need one)

Learn more

Email: mmhcp@mater.org.au

Phone: 07 3163 4000

www.mater.org.au/health/services/refugee-health/multicultural-health-coordination-program

Scan the QR code:

